
Or.0012.1.7.2024

Protokół Nr 5/24

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
 w dniu 18 grudnia 2024 r.

Posiedzenie  Komisji  rozpoczęto  o  godzinie  10:00  w  pokoju  nr  36  Urzędu
Gminy Hajnówka. Lista obecności Radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji
stanowi załącznik  Nr  1  do  protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli  wszyscy członkowie
Komisji i stanowili ilość, przy której Komisja może obradować i podejmować decyzje.
Ponadto w posiedzeniu brali udział: Skarbnik Gminy – Marzena Kublik, Zastępca
Wójta  -  Andrzej  Golonko,   Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  Magdalena
Kowalska, Przewodniczący Rady Gminy Wiktor Grygoruk, Radny Jarosław Kot oraz
Radna  Alina  Jarosz-Szereszewiec.  Przewodniczący  otworzył  posiedzenie  komisji,
przywitał przybyłych oraz przedstawił porządek obrad  (Załącznik Nr  2  do  protokołu) w
następującym brzmieniu:

 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Opiniowanie projektów uchwał:
3.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok;
3.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na 

lata 2024-2029; 
3.3. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka 

na lata 2025-2029;
3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2025 rok;
3.5. w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy Hajnówka 

oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok;
3.6. w sprawie ustanowienia stypendium Wójta Gminy Hajnówka oraz przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendium;  
3.7. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o
określonej pojemności;

3.8. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Do punktu 2-go. Przedstawienie porządku obrad. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Do punktu 3-go.       Opiniowanie projektów uchwał.  
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3.1.       w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok  
Skarbnik  Gminy Marzena  Kublik  przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie

zmian  w  budżecie  gminy  na  2024  rok.  Pani  Skarbnik  omówiła  główne  zmiany
wprowadzone  do  budżetu.  Objaśnienia  dokonanych  zmian  zawarte  zostały  w
załączniku  Nr  6  do  projektu  uchwały.  Pani  Skarbnik  dodała,  iż  wprowadzone
zmiany są ostateczne w roku 2024 roku.    

Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrała Radna Walentyna
Biryłko. Wniosków na piśmie nie złożono.    

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała przedstawiony projekt (5 głosów ZA).

(Załącznik Nr 3 do protokołu)

3.2.       w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  
Hajnówka na lata 2024-2029. 

Skarbnik  Gminy  Marzena  Kublik  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na
lata 2024-2029.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  
Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,

który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   
(Załącznik Nr 4 do protokołu)

3.3.  w  sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Hajnówka na lata 2025-2029

Skarbnik  Gminy  Marzena  Kublik  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka
na lata 2025-2029. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 
Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,

który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   
(Załącznik Nr 5 do protokołu)

3.4. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Hajnówka na 2025 rok
Skarbnik Gminy Marzena Kublik poinformowała, iż na posiedzeniu Komisji w

miesiącu  listopadzie  został  przedstawiony  projekt  budżetu  na  2025  rok  w  tym
samym kształcie,  w jakim jest  przedłożony obecnie.  Poinformowała,  iż  wszystkie
Komisje Rady Gminy Hajnówka projekt budżetu zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.  Wobec  nie  podjęcia  dyskusji
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały, który został
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 6 do protokołu)

3.5.       w   sprawie   przyjęcia  planu  pracy  komisji  stałych  Rady  Gminy
Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Taisa Własiuk przedstawiła uzasadnienie
do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Gminy
Hajnówka oraz planu pracy Rady Gminy Hajnówka na 2025 rok.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.  W  dyskusji  wzięli  udział  wszyscy
członkowie  Komisji.  Do spotkania  ponownie  dołączyła  Skarbnik  Gminy Marzena
Kublik. Radna Walentyna Biryłko zwróciła uwagę, iż od roku 2010 budżet Gminy
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nie  jest  procedowany  zgodnie  z  uchwałą  podjętą  w dniu  24 maja  2010 roku w
sprawie określenia procedury uchwalania budżetu Gminy Hajnówka. Radni złożyli
ustny wniosek o dodanie w planie pracy Komisji  w miesiącach sierpień-wrzesień
punktu dotyczącego wypracowania wniosków Komisji  do budżetu na kolejny rok,
zgodnie z zapisami uchwały 38/177 z 2010 roku.

Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  z
proponowanymi zmianami,  który został  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5
głosów ZA).   

(Załącznik Nr 7 do protokołu)

3.6.       w sprawie ustanowienia stypendium Wójta Gminy Hajnówka oraz  
przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium;   

Radny Jarosław Kot jako osoba odpowiedzialna za przedstawienie projektu
uchwały Komisjom i na sesji odczytał treść złożonego wniosku oraz projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali wszyscy zebrani.
Poruszono  tematy:  zapisu  w  projekcie  uchwały  o  stypendium  dla  absolwentów,
stypendium  dla  sportowców.   Radna  Walentyna  Biryłko  wystąpiła  z  ustnym
wnioskiem o zmianę zapisów regulaminu dotyczących podwyższenia stypendium w
przypadku osiągnięć więcej niż w jednej dziedzinie.    

Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały wraz
z poprawkami, który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 8 do protokołu)

3.7.       w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  
odpadami komunalnymi oraz stawki  tej opłaty i  ustalenia stawki  opłaty za
pojemnik o określonej pojemności

Zastępca  Wójta  -  Andrzej  Golonko  przedstawił  uzasadnienie  wraz  z
kalkulacją  nowej  stawki  dotyczące  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i
ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali wszyscy zebrani.
Poruszono tematy związane z:  kosztami związanymi z odbiorem i gospodarowaniem
odpadami  komunalnymi,  kosztami  postępowania  windykacyjnego,  słabą
ściągalnością środków przeterminowanych na terenie Gminy Hajnówka,  potrzebą
kontroli  ilości  osób  zamieszkujących  i  stopnia  segregacji  odpadów  przez
mieszkańców, kontrolą przedsiębiorców, kontrolą kompostowników.  

Obrady opuścił Przewodniczący Rady Wiktor Grygoruk. 
Wójt  Andrzej  Golonko  przedstawił  wysokości  stawek  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi w Gminach ościennych.
Przewodniczący  poddał  pod  opiniowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,

który został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   
(Załącznik Nr 9 do protokołu)

3.8.       w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  
komunalnymi  z  dochodów własnych niepochodzących z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Zastępca Wójta - Andrzej Golonko przedstawił uzasadnienie wraz z projektem
uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami
komunalnymi  z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
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Przewodniczący  otworzył  dyskusję.  Wobec  nie  podjęcia  dyskusji
Przewodniczący poddał pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały, który został
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany (5 głosów ZA).   

(Załącznik Nr 10 do protokołu)

Do punktu 4-go. Sprawy różne.
Poruszono  sprawy  różne.  Jako  pierwsza  głos  zabrała  Radna  Walentyna

Biryłko. Zgłosiła problem z zalegającym popiołem w piwnicy domu wielorodzinnego.
Ponadto poruszono temat hydrantów na terenie Gminy Hajnówka. 

Radna  Alina  Jarosz-Szereszewiec  poinformowała,  iż  na  najbliższej  sesji
planowane jest złożenie wniosku dotyczącego poprawki do uchwały w sprawie diet
sołtysom. 

Do  posiedzenia  dołączyła  Kierownik  Referatu  Organizacyjnego  Magdalena
Kowalska. Poinformowała o błędach wskazanych przez nadzór prawny Wojewody w
uchwałach podjętych na sesji w miesiącu listopadzie.   

Do punktu 5-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
Wobec  wyczerpania  porządku  dziennego  obrad  i  braku  innych  spraw

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.

Protokolant:

Taisa Własiuk

Przewodniczący Komisji 

          Jan Kraśko 
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